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Fråga till Anita Mattsson (S) Kommunstyrelsens ordförande 
Öppna drogscener, skottlossningar, barn som rekryteras in i gäng och bränder. 
Efter valet 2018 har Moderaterna aktivt i opposition verkat för fler 
trygghetskameror, att införa ordningsvakter som rör sig i kommunen och att 
kommunens förebyggande trygghetsinsatser ska kartläggas.  

Viktigare nu än någonsin är att det kommer fram förslag som ökar tryggheten för 
alla som bor och verkar i Tyresö Kommun.  

Tyvärr så är vår bild att det Socialdemokratiska styret i Tyresö historiskt inte haft 
lika mycket fokus på trygghetsfrågan som vi har. Vi har noterat ett skifte hos 
Socialdemokraterna medialt, där större fokus nu läggs på tryggheten. 

Det tycker vi är positivt! För oss är detta en signal att Socialdemokraterna har lyft 
trygghetsfrågan på en nivå där vi börjar närma oss varandra. 
 
Min fråga till Anita Mattson är därför följande: Är ni Socialdemokrater villiga att 
börja förhandla med oss för att komma fram till gemensamma förslag som ökar 
tryggheten för våra invånare i Tyresö? 

Fredrik Bergkuist (M) 
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